
Uforsvarlig. uansvarlig og feil energi politikk!

Elektrifisering uten å sørge for økt produksjon er uforsvarlig og uansvarlig. 
Unødvendig elektrifisering forsterker den uheldige situasjonen ytterligere. 
Unødvendig avvikling av kull og gasskraftverk uten å sørge for økt produksjon 
av kraft på annen måte er uforsvarlig og uansvarlig.
Konsekvensene av å ikke følge disse enkle reglene ser vi nå i form av 
ekstraordinært høye strømpriser og mangel på kraft.

Elektrifisering av transport er idag og i lang fremtid unødvendig! Det er 
tilstrekkelig å rense for forurensende utslipp fra motorene. Det gjøres også i 
dag i dagens personbiler og kan gjøres i alle biler.  Det samme kan gjøres i kull 
og gasskraftverk. Også i strømgeneratorer på sokkelen, etc.
Å fremtvinge slik elektrifisering gjennom subsidiering, skatte og avgiftsfritak er
uforsvarlig, uansvarlig og feil politikk.

Å bygge en politikk på manglende vitenskapelige fakta er uforsvarlig og 
uansvarlig, ja direkte feil! Det gjelder manglende vitenskapelig verifisering av 
en påstått drivhuseffekt fra visse gasser, fremst CO2, i atmosfæren. På 130 år, 
siden det ble påstått å være en slik effekt, har det ikke fremkommet en 
vitenskapelig verifisering gjennom observasjoner på klimasystemet av en slik 
effekt. Ergo, uten verifisering ingen effekt! Observasjoner motsier også 
påstanden! Denne manglende verifiseringen er påpekt flere steder i IPCCs 
«science» rapporter. 
Forskning skal kunne falsifiseres. Hvis ikke er resultatet kanskje riktig! 
Forskning skal kunne verifiseres. Hvis ikke er den feil! Enkelt og greit!
De forskere som fortsetter å holde liv i  påstanden  om en slik effekt bedriver 
falsk, uansvarlig og uforsvarlig forskning! De politikere som støtter seg til disse
forskerne er ikke hakket bedre.

Politikere er dårlige grundere og innovatører. Det bør de overlate til de som kan.
Avgiftslette og subsidiering er ikke å legge forholdene til rette, det er å styre i 
feil retning! Det har norsk industripolitikk vist gang på gang! 

En gang langt inn i femtiden er det slutt på oljen, da må all transport være 
elektrifisert og strømmen må produseres ved hjelp av atomkraft fordi vind, sol  
og vannkraft rekker ikke til! Det skjer som normal utvikling, uten 
manipulerende og lett manipulerbare politikeres uansvarlige styring og politikk!

Ellers er det like vanskelig å spå om den teknologiske utviklingen som å spå om
fremtidens klima! Personlig er jeg optimist!


